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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz

„Széleskörű társadalmi konzultáció”

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Mint arról korábban már tájékoztatott, a közeljövőben elkészül hazánk parlagfiú stratégiája, mely

feltételezhetően tartalmazni fogja többek között a szaktárca elképzeléseit a parlagf ű szennyezettség

helyzetének megoldására és a további szennyez ődés megelőzésére .
Habár a stratégia előkészítésén dolgozó munkacsoport üléseken az Allergia-parlagfű kerekasztal
társelnökei állandó meghívottak, nagyon fontosnak tartanám és egyben javaslom is, hogy a stratégi a

véglegesítése előtt széleskörű társadalmi konzultációra kerüljön sor, mely során az ügyben járta s
civilek és szakemberek is el tudnák mondani véleményüket .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

1. Mikor ismerhetjük meg a parlagfű stratégia tervezetét?
2. Mikor kívánják véglegesíteni azt ?
3. Tervezi a minisztérium a fent említett társadalmi konzultációt? Ha igen, mikor kívánja az t

kezdeni, milyen formában és milyen ütemezéssel ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . április 11 .

Dr. Olálí° Lajd
országgyűlési képviselő
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